
Zápis ze schůze školské rady č.1 ze dne 26.2.2025 

 

Zahájení schůze vedl Ing. Hupka. 

Přítomni: Ing. Lucie Kaňková  

 Mgr. Lucie Lahodná 

 Jana Simandlová 

 Lenka Lacinová  

 Mgr. Radek Klika  

 Jakub Kos  

Hosté:  Ing. Milan Hupka  

 

Ředitel školy krátce seznámil přítomné s funkcí školské rady, jejich pravomocemi a právy. Přednesl 

plánované akce v tomto školním roce. Předal agendu zvolenému předsedovi.  

1/1 Do funkcí zvoleni:  

Zapisovatelka: ing. Lucie Kaňková  

Předseda: Jakub Kos (jednomyslně odhlasováno) 

 

1/2 seznámení s chystanými změnami ve školním vzdělávacím programu v MŠ a ZŠ (Mgr. 

Lahodná a Mgr. Klika)  

 

1/3 byl vznesen dotaz na úpravu zahrady v MŠ. (Ing. Kaňková) 

- je v plánu odstranění tújí u plotu, který sousedí s Lacinovými, dále je v plánu pořídit nový 

zahradní domek pro děti a zahradní nábytek.  

Bylo by vhodné vypracovat návrh prvků do zahrady školky a dále připravit projekt a pohlídat 

vypsané dotace či příspěvky.   (Mgr. Lahodná) 

 

1/4 proběhla diskuze na téma slovní hodnocení žáků ZŠ 

 

 

 

Zapsal: Ing. Lucie Kaňková        Dne: 26.2.2025 

 

 


